
212013

To: 5.1.2¢ IEEE @minvws. nl]
From: 51.2

Sent: Thur 4/9/2020 7:45:39 AM

Subject: FW: Re-use isolatiejassen is mogelijk!

Received: Thur 4/9/2020 7:45:40 AM

Van: 5.1.2e JIEEI egedzhor.ni>

Verzonden: donderdag 9 april 2020 09:41

) BEBE @ minvws.nl>

SEES @eczhor.ni>; IIIIIEIEENEN SEE om invws.n>;IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: Re: Re-use isolatiejassen is mogelijk!

Helder, via de zorginstellingen lijkt logisch, gegEen ik bespraken net dat dan moet worden afgestemd met NVZEE)en

NFU (?) zodat zij dit nieuwe proces dan ook kenbaar kunnen maken aan hun achterban. Wij zullen ook communiceren met de

coordinatoren PBM. Dan denken we aan een brief en een instructie. Brief van VWS dat dit mogelijk is, ondersteund door rapport

RIVM dat we dan meesturen. Daarnaast een instructie voor verpakken etc. (Steris heeft dat al) + een principeafspraak met directie

Cleanlease, ook over financién.

Wat mij betreft allemaal vandaag te organiseren.

van:"CEE minvws.nl>

Datum: dinsdag 7 april 2020 om 11:36

Onderwerp: RE: Re-use isolatiejassen is mogelijk!

[IE]
Hier hebben we het intern even besproken. Ons voorstel is om dit proces via zorginstellingen te laten verlopen, waarbij we ze

alleen moeten attenderen op deze mogelijkheid. Volgens ons kunnen zorginstellingen zelf deze opdrachten verstrekken richting
Cleanlease/Lips en STERIS. In veel gevallen, zoals je aangeeft, hebben zorginstellingen in ieder geval met Cleanlease al een

contract.

Mocht voor dit proces financiéle middelen nodig zijn, dan moet je dat ons laten weten. Voor de rest lijkt het mij goed als zsm

communicatie hierover beschikbaar komt. Kun je aangeven wat daarin makkelijk is? In ieder geval komt het rapport over

hergebruik van isolatiejassen deze week beschikbaar op de RIVM website, hier zouden we extra tekst aan kunnen toevoegen.
Hier kan dan vervolgens naar worden verwezen.

Groeten,

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 09:58

: minvws.nl>; JEM @gedghor.ni>;
< minvws.nl>

Dat is goed nieuws! Ik denk dat een bedrijf zoals Cleanlease/Lips (dat is een ziekenhuiswasserij die bijna alle

ziekenhuizen al bedient) de stroom vuil goed van en naar Steris zou kunnen gaan leiden. Daartoe moeten ze
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(incl Steris?) dan wel een opdracht krijgen, ik heb geen idee hoe dat exact zou moeten, een centraal contract?

Ook de ziekenhuizen zullen moeten worden geinformeerd, dat kan waarschijnlijkviade NVZ en NFU dus

daarover graag dan contact hoe dit te organiseren. Misschien dat de nieuwe projectleider van VWS (ben even

haar naam kwijt) hier ook een rol bij kan spelen?

or (IE

van:"EEE minvws.nl>

Datum: dinsdag 7 april 2020 om 08:34

Aan: spdghor.nl>
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EE @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Re-use isolatiejassen is mogelijk!

Klopt inderdaad, zoalsBE--no-r Het lijk ons goed om dit zsm in gang te kunnen zetten. Het RIVM heeft daamaast in het

advies over hergebruik van isolatiejassen opgenomen hoe zorginstellingen de jassen kunnen blijven controleren op kwaliteit. Ik

zal zorgen dat zij dit stuk vandaag definitief maken (als dat nog niet is gebeurd), zodat zorginstellingen dit kunnen gebruiken om
een plan van aanpak te kunnen maken mbt kwaliteitscontrole van de jassen.

Had jij eventueel een idee hoe we dit zouden kunnen vormgeven qua logistiek? Je noemt al een logistieke partij die hieraan een

bijdrage zou kunnen leveren.

Groeten,

Verzonden: maandag 6 april 2020 19:24

) <JEEH@minvws.nl>
@radboudumc.nl;IEEE

Onderwerp: RE: Re-use isolatiejassen is mogelijk!

Klopt.
Morgen even overleggen hoe we dit strak en snel kunnen regelen.
Groet

5.1.2e

5.1.2¢

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie
Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag
oro- SET 06

Datum: maandag 06 apr. 2020 7:13 PM
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Onderwerp: Re-use isolatiejassen is mogelijk!

Dag ik begreep vandaag dat jij van van RIVM een positief advies hebt ontvangen over het hergebruik
van isolatiejassen na behandeling met gammastralen, klopt dat? Via het bedrijf Steris in Ede kunnen 24/7 jassen worden behandeld

waarna ze weer inzetbaar zijn begreep ik. Zo ja dan denk ik dat we dit zsm moeten aanbieden aan ziekenhuizen om het probleem

van het gebrek aan aanbod van deze jassen vanuit LCH deels op te lossen. Kunnen/willen jullie daar morgenochtend een beslissing
over nemen als dat kan? Dan kunnen wij daarna het aanbod verspreiden naar de regio’s.

Logistiek is dan wel nog een punt van aandacht. Dit betreft vuil, mogelijk besmet materiaal. Dat kan dan het beste via 1 logistieke

partij die gewend is om met vuil ziekenhuisgoed om te gaan (bijv. Cleanlease/Lips) verlopen. Daarover moeten dan nadere

afspraken worden gemaakt, via jullie of LCH lijkt me.
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Dit bericht 1s witshutend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten. Als u dit

bericht per abuis hebt ontvangen, wordt u verzocht het te vermetigen en de afzender te informeren. GGD GHOR

Nederland is niet aansprakelijk voor onjuiste en onvolledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail

bericht, of een te late ontvangst daarvan.


